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معاون صمت خوزستان :
اصناف و صنایع 

با کمبود شکر مواجه هستند
با  صنایع  و  اصناف  اکنون  گفت:  خوزستان  صمت  معاون 
مشکل کمبود شکر مواجه هستند و ترس آن می رود که به 

سمت شکر مورد مصرف خانوار هجوم بیاورند.
رحمان ناصریان، معاون اقتصادی و بازرگانی سازمان صمت 
گوشت،  و  شکر  برنج،  توزیع  محل  با  رابطه  در  خوزستان 
اظهار کرد: برنج را از طریق شرکت بازرگانی خدمات دولتی 
بزرگ  فرشگاه های  و  عمده فروش ها  به  و  تحویل  غله  یا 

تحویل می دهیم.
به  برنج   تن   400 حدود  حاضر  حال  در  افزود:  وی 
اینکه  علت  شد؛  داده  تحویل  زنجیره ای  فروشگاه  یک 
که  است  دلیل  این  به  نیست  برنج  می گویند  شهروندان 
برنج مورد نیاز جذب نشده بود و باید از استا ن های دیگر 

وارد خوزستان می شد.
معاون اقتصادی و بازرگانی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
خوزستان در رابطه با توزیع شکر سهمیه  بندی شده، گفت: 
از آنجایی که شکر مورد نیاز ما در داخل استان تامین نشد، 
به عنوان شکر  دیگر چیزی  و  بندی شود  بسته  باید  شکر 

فله خانوار نداریم.
به  را  شده  بسته بندی  شکر  اینکه  بیان  با  ناصریان 
فروشی ها  خرده  و  عمده فروشی ها  بزرگ،  فروشگاه های 
سهمیه  فقط  رمضان  مبارک  ماه  در  افزود:  دادیم،  تحویل 
شکر خانوار را به ما دادند و سهمیه شکر اصناف، صنایع و...

علیرغم نیاز به شکر روی زمین مانده و هیچ تصمیمی برای 
آن گرفته نشده است.

کمبود  مشکل  با  صنایع  و  اصناف  اکنون  گفت:  ناصریان 
شکر مواجه هستند و ترس آن می رود که به سمت شکر 
مورد مصرف خانوار هجوم بیاورند و ممکن است یکسری 

تخلفاتی صورت بگیرد.
زمزم،  اینکه شرکت  بر  مبنی  ادعای  با  رابطه  در  ناصریان 
گفت:  بردند،  بالا  را  استان  شکر  مصرف  مجید  و  بهنوش 
اگر بخواهیم شکر مورد  اما   مثال زدیم،  را  این شرکت ها 
شکر  از  هستم  مجبور  کنیم  تامین  را  شرکت ها  این  نیاز 
داخلی خودمان نیازهایشان را تامین کنیم،  آیا عاقلانه است 

سهمیه شکر خانوار را به اصناف و صنایع بدهیم؟

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز :
سامانه نوبت دهی آنلاین 

آزمایش ازدواج راه اندازی شد
از راه  سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز 
اندازی سامانه نوبت دهی آنلاین آزمایشگاه ویژه زوجین در 

سطح استان خبر داد.
اکنون  هم  دهی  نوبت  سیستم  این  اینکه  به  اشاره  با  وی 
این  افزود:  است،  استان  سطح  در  برداری  بهره  حال  در 
توسط  دهی  نوبت  اخذ  فرآیند  تسهیل  منظور  به  سیستم 
درمانی  خدمات  کیفیت  بردن  بالا  و  کنندگان  مراجعه 
بیماران  حضوری  مراجعه  به  نیاز  عدم  و  است  شده  تولید 
از بهترین دستاوردهای این سامانه می باشد. امیر جمشید 
نژاد مدیریت آمار و فناوری اطلاعات دانشگاه علوم پزشکی 
در  اخیر  بحرانی  وضعیت  در  گفت:  خصوص  این  در  نیز 
ضرورت  و  کورونا  ویروس  شیوع  و  گیری  همه  شرایط 
از  اجتماعی، پس  فاصله گذاری  اجرای طرح  بیشتر  هرچه 
مشاهده رخدادها و مشکلات پیش آمده در خصوص تجمع 
زوجین ازدواجی در مراکز بهداشتی درمانی و آزمایشگاه ها 
و همچنین دفاتر ثبت ازداوج در سطح استان سامانه نوبت 
آمار  مدیریت  کارشناسان  همت  به  ویژه  شرایطی  با  دهی 
با همکاری مسئولین معاونت  و فناوری اطلاعات دانشگاه 

بهداشت راه اندازی شد.
جمشید نژاد در بخش دیگری افزود: با توجه به فعالیتهای 
کارگروه فناوری اطلاعات دانشگاه علوم پزشکی اهواز در 
مقابله با کرونا ویروس در کمترین زمان ممکن، این سامانه 
ساعت   48 زمان  مدت  در  عملیاتی  به صورت  افزاری  نرم 

طراحی و راه اندازی شد.
از ویژگی های  ادامه داد:  آمار و فناوری دانشگاه در  مدیر 
به  نوبت  ارائه  زوجین  دهی  نوبت  محوریت  با  سامانه  این 
سایر  با  متفاوت  و  دقیق  بندی مشخص،  زمان  در  زوجین 
و  درمانی  بهداشتی  مراکز  به  مراجعه  جهت  متقاضیان 
از  پیش  آزمایش  فرآیند  انجام  و  استان  های  آزمایشگاه 
ازدواج بدون کوچکترین اتلاف وقت می باشد که با تأییدات 
اختیار  در  درمانی  بهداشتی-  مراکز  مسئولین  توسط  لازم 
پایان  در  نژاد  جمشید  است.  گرفته  قرار  کنندگان  استفاده 
اظهار داشت: با توجه به شرایط همه گیری کرونا ویروس، 
و  ازدواج  ثبت  دفاتر  محل  در  جمعیت  تجمع  از  جلوگیری 
مراکز بهداشت و درمان سطح استان و حفظ سلامت جامعه 

از دیگر دستاوردهای این طرح می باشد.

مدیر اموربرق منطقه یک اهواز :
ظرفیت شبکه برق افزایش یافت

اموربرق منطقه یک اهواز گفت: ظرفیت شبکه برق  مدیر 
اهواز درآستانه فصل گرما به وسیله سه فیدر جدید با هدف 

افزایش قدرت مانور و ظرفیت سازی افزایش یافت.
آرش بندارزاده بیان کرد: با توجه به نصب ترانس جدید و 
ظرفیت۳0مگاواتی ایجاد شده در ایستگاه آتش نشانی اهواز 
واقع در حدفاصل میدان شهید بندر تا دروازه، با بکارگیری 
چهار گروه عملیاتی و هشت اکیپ اجرائی پروژه  احداث این 

سه فیدر انجام شد.
وی افزود: در این پروژه ۷0۶ متر شبکه برق شامل ۱۷۶متر 
دو مداره ، ۵۳0متر شبکه تک مداره فشار متوسط احداث 
دستگاه   ۲ نصب شد. همچنین  نیز  پایه  اصله  تعداد ۲۹  و 

ترانسفورماتور جابجا شد.
بندارزاده گفت: اعتبار این پروژه بالغ بر چهار میلیارد و ۶00 

میلیون ریال بوده است.
حدود ۱4 هزار دستگاه ترانس برق و چهار هزار کیلومتر خط 
فشار متوسط در کلانشهر اهواز وجود دارد. شبکه توزیع برق 
اهواز حدود ۵80 هزار مشترک دارد. متوسط قطعی برق در 
استان خوزستان در سال ۹۵ به ازای هر نفر در استان ۲هزار 
به  اهواز  در  شده  انجام  اقدامات  با  که  بود  سال  در  دقیقه 

حدود ۷00 دقیقه در سال کاهش یافت.

خبرگان  مجلس  در  خوزستان  مردم  نماینده 
رهبری گفت: شعارِ جوانان جویای کار شهر حر 
بر حق است اما هرگونه ایجاد بی نظمی برخلاف 

قانون و جای دفاع ندارد.
آیت ا... محسن حیدری اظهار کرد: پیرو اعتراض 
جوانان جویای کار در شهر حر شهرستان شوش 
با فرماندار و مسئولان ناظر در شهرستان شوش 

صحبت کردم و چند نکته را به وی گفتم.
تردد،  مسیر  بستن  اینکه  اول  نکته  افزود:  وی 
این  نباید  و  است  بی نظمی  و  غیرقانونی  کاری 
برخورد  و مسئولان ذی ربط حق  اتفاق می افتاد 

را با مسببان این بی نظمی دارند.
که  را  اینکه شعاری  دوم  نکته  داد:  توضیح  وی 
دفاع  قابل  می کنند  مطرح  کار  جویای  جوانان 
است و بومی بودن مراتبی دارد؛ یک مرتبه اش 
که  می گویند  کسی  به  »بومی«  که  است  این 
باشد  خوزستانی  دیگر  مرتبه  یک  باشد،  ایرانی 

با  تقدم  حق  نهایت  در  اما  نباشد.  خوزستانی  یا 
کار  آنجا  در  اجدادشان  و  آبا  که  است  افرادی 
مورد  دارند  انتظار  و  می کردند  زرع  و  کشت  و 

در  خوزستان  مردم  نماینده  بگیرند.  قرار  توجه 
بودن  بومی  اظهار کرد:  مجلس خبرگان رهبری 
و  اهالی شوش  به  باید  را  اولویت  و  دارد  مراتبی 

جوانانِ همان منطقه داد. در نهایت اگر متخصص 
مورد نیاز شرکت از بین بومی ها پیدا نشد، سپس 
قابل  نیز  حق  این  کنند.  استفاده  غیربومی ها  از 
مورد  در  کرد:  تأکید  همچنین  وی  است.  دفاع 
بازداشتی ها، آنها را نمی شناسم اما از نام خانوادگی 
انقلابی  و  متدین  خانواده ها  این  دانم  می  آنها 
از  خودم  و  ندارند  انحرافی  گونه  هیچ  و  هستند 
مسئولان شوشی خواهش کردم که قضیه زودتر 
جمع شود و گسترش پیدا نکند. جوانان جویای کار 
در شهر حر طی روزهای اخیر نسبت به استخدام 
در  که  صنعتی  شرکت های  در  غیربومی  افراد 
نزدیکی این شهر هستند، اعتراض داشتند. جوانان 
نیروهای  از  تعداد چشم گیری  معتقدند  این شهر 
افراد  از  این شهر  پنج شرکت صنعتی در حاشیه 
حر  شهر  جوانان  و  است  شده  تشکیل  غیربومی 
استان های دیگر  به  اشتغال  برای  مجبور هستند 

از جمله قم مهاجرت کنند.

معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ولی عصر )عج( خوزستان گفت: 
هرچند اقلام بهداشتی در داروخانه های مناطق محروم استان موجود 
این  آسیب دیده  مردم  بضاعت  با  مناسب  آن  قیمت های  ولی  است 

مناطق نیست.
سرهنگ عبدالرضا حاجتی در حاشیه انعقاد تفاهم نامه با سپاه حضرت 
ولی عصر )عج( خوزستان و نشست خبری، اظهار کرد: وزیر بهداشت 
با سردار سلیمانی فرمانده بسیج کشور تفاهم نامه ای داشتند که بعد 
از نیازسنجی های جدید یک تفاهم نامه خوب با تعریف مأموریت های 

سلامت سازی در استان خوزستان تهیه شد.
فعال  نیروی بسیجی  تعداد ۱4  پایگاه کووید ۱۹  افزود: در هر  وی 

مستقر کردیم.
معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ولی عصر )عج( خوزستان تصریح 
غربالگری،  برای  همراهی  جمله  از  مختلف  زمینه های  در  کرد: 
با  مراقبت  تیم های  حوزه  در  فعالیت  و   40۳0 سامانه  در  همکاری 
بهداشت استان کار می کنیم؛ همچنین در هر خانه بهداشت ۶ نیرو 

شد:  یادآور  حاجتی  کردیم. سرهنگ  معرفی  گندزدایی  انجام  برای 
به  نیروهای بسیجی در بخش های مختلف  از  نفر   4000 از  بیش 

دارند. فعالیت  با ویروس کرونا  منظور مقابله 
تا  نیز یک نفر نماینده بسیج داریم  اداره  وی عنوان کرد: برای هر 
اقدامات سالم سازی و فعالیت های مختلف را برای مقابله با ویروس 

کرونا انجام دهد.
معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ولی عصر )عج( خوزستان ادامه 
از  تجلیل  توزیع،  تولید،  زمینه  در  خود  امکانات  تمام  با  سپاه  داد: 

پرستاران و هر کاری که در بضاعتش باشد، پای کار آمده است.
سرهنگ حاجتی انتقاد کرد: در بازدید سرزده ای که از داروخانه های 
مناطق حصیرآباد، کوی علوی و دیگر مناطق محروم داشتیم، هرچند 
همه اقلام بهداشتی موجود بود ولی قیمت های آن مناسب با بضاعت 

مردم آسیب دیده این مناطق نیست.
پیام های  انتشار  به  را  تبلیغاتی خود  تابلوهای  تمام  اضافه کرد:  وی 
آموزشی در خصوص کووید ۱۹ اختصاص دادیم که این همت آن طور 

که باید در بیلبوردهای تبلیغاتی شهر اهواز محسوس نیست.
معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ولی عصر )عج( خوزستان یادآور 
شد: تاکنون بیش از ۳0 هزار بسته حمایتی بین خانواده های نیازمند 

استان خوزستان توزیع کردیم.
بسیج  ژل  تولید  خط  امروز  داد:  خبر  پایان  در  حاجتی  سرهنگ 

دانشجویان را در دانشگاه شهید چمران راه اندازی می کنیم.

جهت   : گفت  پور  موسي  جاسم  شیخ  والمسلمین  الاسلام  حجت 
جلوگیری از حیف و میل بیت المال و جلوگیری از تحمیل هزینه مالی 
و روانی به شهروندان در پروژه های آسفالت باید از عدم حفاری مجدد 

توسط دستگاه های خدماتی حتی المقدور اطمینان حاصل شود .
به گزارش خبرنگار روزنامه نسیم خوزستان، رئیس کمیسیون فرهنگي 
شوراي شهر اهواز در خصوص مشکلات کوي مشعلي اظهار داشت : 
بعد از بررسی نقشه های ازبلت )اجرایی( آبفا مشخص گردید اکثر معابر 
کوی مشعلی علی رغم تلاش شرکت آبفای اهواز به علت عدم تکمیل 
پروژه های فاضلاب امکان آسفالت ندارند، ولی شهرداری منطقه یک 
اهواز در تلاش است که با رعایت اولویت، زیرسازی و آسفالت بعضی 
از کوچه های تکمیل شده را انجام دهد و در حال حاضر نیز لکه گیری 

را شروع کرده است.
این محله  به  باید  یا  عبدا...  : شهرداری کوت  نشان کرد  وي خاطر 

خدمات مناسب ارائه دهد یا اینکه دست از سر این مردم محروم بردارد 
و بگذارد شهرداری اهواز کار خود را بکند. عضو شوراي شهر اهواز 
افزود: استانداری و فرمانداری کی می خواهند به این غائله خاتمه دهند 
و مردم را از این پاسکاری ها خلاص کنند؟! دکتر موسي پور گفت : نامه 
ممانعت شهردار کوت عبدا... برای جلوگیری از اقدامات شهرداری اهواز 
موجود است و در صورت لزوم رسانه ای خواهد شد. وي اظهار داشت : 
فرمانداری اهواز به وظایف قانونی خودش عمل کند و از تعیین تکلیف 
مکتوب محدوده شهرها شانه خالی نکند و همچنین در دیگر مناطق 
به وظیفه قانونی خود جهت هماهنگی بین دستگاه های خدمات رسان 
)آبفا و شهرداری( عمل کند. رئیس کمیسیون فرهنگي شوراي شهر 
اهواز عنوان کرد : در غیر اینصورت مردم همچنان در برخی مناطق 
اهواز با وجود حفاری ها و خرابی ها و ناهماهنگی ها شاهد مناطق شبه 
جنگ زده خواهند بود و مسئولیت آن متوجه فرمانداری خواهد بود. 

موسي پور در پایان خاطر نشان کرد : شوراي اسلامي شهر اهواز در حد 
ظرفیت قانونی سعی کرده است میزبان خوبی برای این هماهنگی ها 
باشد، در عدم وجود مدیریت واحد، بحث هماهنگی در اهداف و برنامه 

ریزیها در کلانشهرها بسیار کلیدی است.

روش صید لنگری که روش متداول صیادان غیرمجاز در خوزستان 
است، معیشت صیادان مجاز را به خطر انداخته است.

از شیوع  ناشی  نسبی محدودیت های  رفع  از  بعد  صیادان خوزستانی 
کرونا که منجر به کاهش چشمگیر صید و به خطر افتادن معیشت شان 
شده بود، حالا با مشکلی دیگر دست و پنجه نرم می کنند که علاوه بر 
ابعاد اقتصادی، خسارت های محیط زیستی هم به دنبال دارد. صیادان 
در استان هایی که صید و صیادی یکی از راه های اصلی تامین معیشت 
گلایه  غیرمجاز  صیادان  فعالیت  به  نسبت  همواره  است،  شهروندان 
داشته اند. به فراخور هر استان انواعی از صید غیرمجاز از صید ترال 
گرفته تا استفاده از شوکر معمول است که ذخایر دریایی را به شدت 
تهدید می کند. در خوزستان از چند سال پیش روشی با عنوان »صید 
لنگری« به کار گرفته می شود که به اذعان صیادان این منطقه نان 

صیادان مجاز را آجر کرده است.
ناخدا مصطفی محمدیان نژاد، از صیادان خوزستانی با گلایه از رواج 

این نوع صید در خوزستان می گوید: صیادان غیرمجاز به این صورت از 
این روش استفاده می کنند که تور خود در جایی از دریا ثابت کرده تا 
ماهی ها به صید بیفتند. اگر دریا طوفانی باشد آنها مجبور به بازگشت به 
ساحل هستند، اما تور ثابت شده در محل می ماند و ماهیانی که به تور 

می افتند، می میرند و بلااستفاده می شوند.
او ادامه می دهد: این نوع صید تبعات زیست محیطی زیادی دارد و 
علاوه بر این بر کار صیادان تاثیرات منفی می گذارد، آنقدر که می توان 
گفت هر تور لنگری نان ۲0 صیاد را می برد. صیادان غیرمجاز که اقدام 
به چنین کاری می کنند حتی دریا را روی صیادان دیگر می بندند و به 

این صورت جایی را برای خود قرق می کنند.
* معیشت صیادان به خطر افتاده است

غلامرضا دهقانی )رئیس اتحادیه صیادی خوزستان( درباره این روش 
در  لنگری  روش صید  که  است  سالی  چند  می گوید:  غیرمجاز صید 
خوزستان باب شده است و از آنجا که این نوع صید مستلزم تملک 

قسمتی از دریاست، عملا مشکلات زیادی ایجاد کرده است.
باشد  قرار  اگر  او توضیح می دهد: آب های خوزستان محدود است و 
قسمت هایی از آن به تملک در بیاید، عملا صیادان دچار مشکلات 
زیادی می شوند. البته صیادان غیرمجازی که این نوع صید را انجام 

می دهند گاه به عمق دریا می روند و اقدام به صید می کنند.
رئیس اتحادیه صیادی خوزستان با تاکید بر اینکه صیادان غیرمجاز 
معیشت صیادان را به خطر انداخته اند، بیان می کند: سال گذشته در چند 
نوبت و به صورت موقتی مانور هایی برای برخورد با صیادان غیرمجاز و 
روش صید لنگری برگزار شد. مدتی این صید کم شد، اما دوباره شاهد 
فعالیت غیرقانونی این صیادان بودیم. او می گوید: صیادان در خوزستان 
در ماه های اخیر با مشکلات زیادی رو به رو بوده اند. شیوع کرونا باعث 
کاهش تقاضای ماهی و کاهش صید شد و اکنون که به صورت نسبی 
برخی محدودیت ها و ممنوعیت ها برداشته شده، خواهان رفع مشکلات 

جامعه صیادان هستیم.

عضو شورای شهر اهواز با اشاره به وظایف شورا، گفت: در صورت 
کارهای  به  ورود  و  خود  قانونی  و  نظارتی  مسیر  از  شورا  انحراف 

اجرایی، ضرر شورا بیش از سودش خواهد بود.
شوراها،  روز  اردیبهشت  نهم  به  اشاره  با  موسوی زاده  محسن  سید 
اظهار کرد: شوراها از اصول مسلم اسلام هستند و در قرآن کریم نیز 
سوره ای به نام شورا وجود دارد. خداوند به پیامبر)ص( نیز که انسان 
کاملی بودند، سفارش کرده که به اصل شورا توجه کند. پیامبر اکرم 
)ص( در تمام طول عمر به شورا تاکید و از نظر مشورتی اصحاب شان 

استفاده می کردند.
وی افزود: در جمهوری اسلامی ایران نیز از سال ۷۶ قانون اجرایی 
شوراها مصوب شد. شوراها، نیروهای ناظر بر فعالیت های شهری و 
مشاورانی برای مدیران شهری هستند و در صورت استفاده صحیح از 

شوراها، می توان شاهد ترقی و پیشرفت شهرها بود.
عضو شورای شهر اهواز بیان کرد: البته در این راستا، باید افرادی 
شهری  برنامه ریزی  و  مدیریت  علم  و  دادن  مشورت  توان  که 
میدان  وارد  هر کسی  و  در شورا شوند  کاندیدای عضویت  دارند، 
داشته  دقت  انتخابات  در  باید  نیز  مردم  نشود.  نهاد  این  انتخابات 
در  می توانند  و  دارند  عقل  سلامت  که  افرادی  به  تنها  و  باشند 
مدیران  و  مردم  برای  خوبی  یاور  و  یار  و  ثمر  مثمر  شورا  جایگاه 

کنند. انتخاب  را  باشند 
موسوی زاده گفت: کسانی که به عنوان عضو شورا انتخاب می شوند، 

باید حافظ رای مردم باشند و تنها در خدمت به مردم و پیشبرد اهداف 
شهر و مدیریت شهری گام بردارند.

وی تصریح کرد: در حال حاضر در کشور به اصل مدیریت یکپارچه 
در شورای  نماینده خوزستان  عنوان  به  من  نمی شود.  شهری عمل 
کمیسیون  با  جلساتی  خصوص  این  در  و  دارم  حضور  کشور  عالی 
امور شوراهای مجلس شورای اسلامی برگزار شده و طرح مدیریت 
یکپارچه شهری مصوب و در صحن شورای عالی نیز تصویب شده 
است اما این طرح به علت عدم همکاری نمایندگان مجلس مسکوت 

مانده است.
یکپارچه شهری  مدیریت  اگر طرح  گفت:  اهواز  عضو شورای شهر 
از  قطعا  می شد،  ایجاد  شهرها  در  واحدی  مدیریت  و  عملیاتی 
طرح  این  می شد.  جلوگیری  جزیره ای  کارهای  و  موازی کاری ها 
تمام  بر  ناظر  عنوان شورای  قوی تحت  می توانست مجلس محلی 

فعالیت های شهری داشته باشد.
وی اضافه کرد: با اتخاذ یک مدیریت واحد، بسیاری از کارها پیش 
اما متاسفانه مدیریت یکپارچه شهری در کشور ما عملیاتی  می رود 
جایگاه  این طرح می تواند  عملیاتی شدن  حالی که  در  است،  نشده 

شورا را بالاتر ببرد.
موسوی زاده افزود: قانون گذار، شورا را شورای شهر می داند یعنی تمام 
مقدرات شهر و مدیریت شهر باید زیر نظر شورا و یک مجلس محلی 
آورده اند  را در حد شورای شهرداری  قانون شورا  اما مجریان،  باشد 

و این ایرادی بر مجریان قانون است زیرا این مساله به معنی عدم 
استفاده از جایگاه رفیع شورا است.

باعث  شهری  یکپارچه  مدیریت  طرح  اجرای  عدم  کرد:  بیان  وی 
شده مدیریت شهری در شهرهای ما خوب پیش نرود. نبود مدیریت 
به  هزینه های مضاعفی  موارد،  از  بسیاری  در  موجب شده  یکپارچه 
داشت  وجود  شهری  یکپارچه  مدیریت  اگر  و  شود  تحمیل  شهرها 
اگر  می شد.  مردم  جیب  وارد  سودش  و  جلوگیری  دوباره کاری ها  از 
یکپارچه  مدیریت  به  و  بود  شورا  جایگاه  به  معتقد  قانون،  مجری 
هزینه های  از  و  حل  مشکلات  از  بسیاری  می کرد،  عمل  شهری 

مضاعف کاسته می شد.
عضو شورای شهر اهواز گفت: شورا یک نهاد ناظر بر عملیات شهری 
و مدیریت شهری است که اکنون به شهرداری محدود شده است 
و قوانین مورد نیاز و لوایح شهرداری را تصویب می کند. اگر شورا از 
این مسیر نظارتی و قانونی خود منحرف و وارد کارهای اجرایی شود، 
شهر متضرر می شود و جایگاه رفیع شورا مخدوش می شود و ضرر آن 

را مردم و شهر باید بپذیرند.
را  خود  قانون گذاری  جایگاه  قدر  باید  شوراییان  بنابراین  افزود:  وی 
امانتی بر گردنشان است را حفظ کنند و از  بدانند و رای مردم که 
مسیر اصلی خودشان که نظارت و قانون گذاری است، منحرف نشوند 
از سودش  بیش  از وظایف شان، ضرر شورا  انحراف  زیرا در صورت 

خواهد بود.

نماینده مردم خوزستان در مجلس خبرگان رهبري :

شهردار منطقه یک اهواز :معترضين بازداشت شده از خانواده هاي انقلابي هستند
عملیات همسان سازی

 درب منهول ها در حال انجام است
همسان سازی اصولی درب منهول ها و دریچه های فاضلاب 
سطح معابر منطقه یک توسط عوامل حوزه خدمات شهری 

این منطقه در حال انجام است.
به گزارش اداره ارتباطات شهرداری منطقه یک ، یاسین کاوه 
پور مدیر منطقه ضمن اعلام خبر فوق گفت: با اجرای عملیات 
همسان سازی دریچه های فاضلاب و رفع نواقص اختلاف 
ارتفاع آنها ، برای تردد خودروها در سطح خیابانها با سهولت 

بیشتری انجام می شود .
وی افزود: اختلاف ارتفاع دریچه های فاضلاب بدلیل اجرای 
تخریب  یا  و  آسفالت  روکش  ای  دوره  و  سالیانه  عملیات 
آسفالت اطراف درب منهول ها در اثر تردد خودروها بوجود 
می آید و باعث ایجاد اختلال در رفت و آمد می شود که به 
همین منظور جهت رفاه حال شهروندان با شناسایی، منطقه 
بندی و اولویت کاری در حوزه کاری نواحی خدمات شهری 
این منطقه تلاش برای همسطح سازی دریچه های منهول 

ها در حال اجرا است.
سازی  همسطح  ضرورت  به  باتوجه  کرد:  اظهار  پور  کاوه 
و همسان سازی دریچه ها، هم ارتفاع نبودن مسیر تردد، 
درب  ماندن  مدفون  همچنین  و  ها  حوضچه  فرسودگی 
منهول ها به زیر آسفالت از دلایل اصلی اجرای این عملیات 

بشمار میرود.

مدیر مهندسی ملی حفاری ایران :
437 قطعه بومی سازی شد

مدیر پژوهش، فناوری و مهندسی ساخت شرکت ملی حفاری 
ایران گفت: در نتیجه تعامل میان متخصصان و کارشناسان 
این مدیریت و سازندگان و صنعتگران داخلی طی سال گذشته 
4۳۷ قطعه اساسی و مختص صنعت حفاری تولید داخل شد.

به گزارش روابط عمومی شرکت ملی حفاری ایران مهندس 
مهدی عرشیان توضیح داد: با قرار گرفتن این حجم قطعه 
و دیگر قطعات که پیش از این ساخت داخل شده بود سال 
برای  اقتصادی  صرفه  ریال  میلیارد   4۵0 بر  افزون  گذشته 

شرکت حاصل گردید. 
وی افزود: تعداد کل اقلام اساسی پرمصرف ساخته شده در 
داخل تاکنون شش هزار و ۹۲۳ قطعه می باشد که مرتبط با 

۶04 تجهیز کاربردی است. 
از دستاوردهای سال گذشته اصلاح  اینکه  بیان  با  عرشیان 
و  قلم قطعات  فنی ۷04  دانش  و  و یکسان سازی طراحی 
تجهیزات بوده است، اظهار کرد: مجموع قطعات ساخت داخل 
از سوی این شرکت با احتساب تنوع سازندگان و تکثیر قطعه 
در زمان حاضر به بیش از  ۲۲ هزار و ۵00 قلم بالغ می گردد. 
ملی  شرکت  ساخت   مهندسی  و  فناوری  پژوهش،  مدیر 
حفاری ایران، گفت: این مدیریت بنا دارد در سال جهش تولید 
با ۲۳0  سازنده و صنعتگر داخلی، بومی  در تعامل فزآینده 
سازی قطعات و تجهیزات را در قیاس با سال قبل به میزان 

قابل توجهی افزایش دهد.
مدیریت  این  فناوری  و  پژوهش  اداره  عملکرد  درباره  وی 
نمودن و گسترش  نهادینه  منظور  به  واحد  این  اظهار کرد: 
فعالیت های پژوهشی و ایجاد زمینه های رشد و شکوفایی 
افراد، صنعت و سازمان در این حوزه، سال گذشته با همکاری 
مدیریت های مختلف شرکت، موفق به شناسایی تعداد ۱4 

نیاز فناورانه گردید. 
ملی  شرکت  ساخت  مهندسی  و  فناوری  پژوهش،  مدیر 
تعداد  این  از  افزود:   مطلب  این  با  پیوند  در  ایران  حفاری 
فراخوان  مراکز علمی کشور  و  دانشگاه ها  میان  مورد  سه 
و مراحل داوری آن  انجام شد که از آن جمله پالسر مثبت 
تکمیل و در مدار عملیات قرار گرفت و تجهیز اکسترکتور 
Cutting Dryer(( در مرحله تست میدانی قرار دارد. 

وی همچنین در خصوص ساخت دستگاه های حفاری اظهار 
کرد: تاکنون در هم افزایی و همکاری موثر میان این شرکت 
بنیان  دانش  و شرکت های  بزرگ صنعتی  و مجتمع های 
هفت دستگاه حفاری سنگین خشکی بومی سازی شده که با 
این دکل ها بیش از ۱۵0 حلقه چاه های نفت و گاز حفاری 

و تکمیل شده است.

توسط اداره کل بنادر خوزستان ؛
۵ دستگاه ونتیلاتور

 به مراکز درمانی اهدا شد
اداره کل بنادر و دریانوردی استان خوزستان از ابتدای شیوع 
و  جهادی  گروه های  از  پشتیبانی  با  تاکنون  کرونا  ویروس 
درمان  و  بهداشت  شبکه  موردنیاز  لوازم  و  تجهیزات  تهیه 
شهرستان به ارزش ۱۱ میلیارد ریال گام های اساسی برای 
تقویت زیرساخت های بهداشتی و مقابله با شیوع این ویروس 

منحوس برداشته است.
به گزارش روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی استان 
خوزستان، این اداره کل به منظور تأمین و تجهیز ملزومات 
مورد نیاز در جریان مقابله با شیوع ویروس کرونا و  برای 
رفع پشتیبانی و تأمین نیازهای مراکز و گروه های فعال در 
وسایل  تأمین  جهت  ریال  میلیارد  سه  بر  بالغ  زمینه  این  
حفاظتی، لوازم بهداشتی و تجهیزات ضدعفونی و گندزدایی 

هزینه کرده است.
همچنین این اداره کل برای رفع کمبودهای شبکه بهداشت 
و درمان که با هدف تقویت و پشتیبانی از مراکز درمانی در 
جریان معالجه بیماران مبتلا به ویروس کرونا و حاد تنفسی  
انجام شد، ۵ دستگاه وینتیلاتور جمعا  به ارزش ۷/۵ میلیارد  
تأمین کرد که دو دستگاه آن در اختیار مراکز درمانی ماهشهر 
بندرامام  شهر  های  درمانگاه  در  نیز  دیگر  دستگاه  سه  و 

خمینی)ره( قرار گرفته است.
البسه کار ضداسید،  از قبیل  تهیه تجهیزات حفاظت فردی 
گروه های جهادی  برای  ماسک  عینک، چکمه،  دستکش، 
متعددی که در سطح شهر برای گندزدایی معابر فعالیت می 
کردند، از جمله اقدامات حمایتی این اداره کل برای مقابله با 

شیوع ویروس کرونا به شمار می آید.
با شیوع  از تیم های مقابله  پشتیبانی تجهیزاتی و خدماتی 
است که  اداره کل  این  اقدامات   دیگر  از  را  ویروس کرونا 
زمینه کار و فعالیت بیشتر گروه ها و تیم های مقابله با شیوع 

ویروس کرونا را تسهیل  می کند.

معاون سپاه حضرت ولی عصر )عج( خوزستان :

اقشار كم بضاعت توان خريد اقلام بهداشتي را ندارند

رئيس کميسيون فرهنگي شوراي شهر اهواز : 

شهرداري كوت عبدا... دست از سر اهالي كوي مشعلي بردارد

رئيس اتحادیه صيادی خوزستان :  صید لنگری نان صیادان را آجر كرده است

سيد محسن موسوی زاده :

اعضاي شوراي شهر بايد حافظ رای مردم باشند


